
RESUM de l’acta 87 del CONSELL ESCOLAR 13-10-2022

1) Revisió i aprovació del Pla Anual del  curs actual. S’aprova la memòria.

2) Informació de la plantilla i alumnat pel curs 22-23. S’informa al Consell que hi ha la mateixa
plantilla que l’any passa. A partir del mes de Gener i tal com ha estipulat el Departament
d’Educació, hi haurà mitja jornada més per tal de poder compensar l’hora no lectiva que ha de
tenir cada mestra.

Pel que fa la matriculació aquest curs tenim 138 alumnes i 90 famílies.

4) Valoració de l’inici de curs. Mes de setembre. Per part de l’escola no es valora gaire
positivament l’inici de curs amb l’horari que s’ha establert, tant a nivell de gestió del temps, com de
gestió dels recursos econòmics.

5) Cros escolar i miniduatló. Es comenta que es farà un cros escolar el dia 13 de novembre. I la
miniduatló està previst fer-la cap a la primavera.

6) Altres. Enguany al recuperar les reunions de classe de manera presencial ha sorgit la
necessitat del servei d’acollida d’infants que s’havia fet altres anys per part de l’AMPA, de cara al
curs vinent es podria mirar de tenir en compte una altra vegada.

7) Precs i preguntes.S’explica el projecte de la plantació d’arbres del carrer de l’escola. El
Consell Escolar comenta que es miri d’augmentar al màxim els arbres que es plantin, ja que és un
espai molt gran i assoleiat. Pel que fa al tipus de plantació la majoria del Consell opta per plantar
els arbres a terra, en comptes de les grans torretes de formigó que preveu el projecte.


